



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

November 6, 2020

Dear WCS Community,

Yesterday, we were notified that a staff member at Harwood Elementary and a student at Cousino High School tested positive for COVID-19. All students and staff affected have been notified, and all areas of the schools have been appropriately cleaned.

On a related note, there is an increasing amount of media coverage on schools who are closing in-person learning either due to an increase in COVID-19 cases or the loss of students and staff due to quarantine. Although we have not returned in-person except for special education students, we have experienced these kinds of issues among our students and staff who are in-person and through our athletic, band, and extra-curricular activities. The good news is that we are following the strict COVID-19 protocols from the health department, which has helped us avoid large spreads of the virus, but it has been difficult.

As we continue planning for the return of in-person learning, our challenges have significantly increased due to the rise in cases, which makes it difficult to set a return date for in-person learning. I can appreciate the challenges and frustrations many of you are experiencing, and with the holidays approaching, I expect our situation to worsen statewide.

As always, if we follow the rules for social distancing, wearing a mask, and avoiding crowds, we help minimize the spread of the virus. I will continue to update you, and please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.

Superintendent

تشرين الثاني 6, 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

بالأمس، تم إخطارنا بأن أحد الموظفين في مدرسة هاروود الابتدائية وطالب في مدرسة كوزينو الثانوية كانا إيجابيين بالنسبة لـ COVID-19. وقد تم إخطار جميع الطلاب والموظفين المتضررين، وتم تنظيف جميع المناطق في المدارس على النحو المناسب.

وعلى صعيد متصل، هناك قدر متزايد من التغطية الإعلامية للمدارس التي تغلق أبواب التعلم الشخصي إما بسبب زيادة حالات الأطفال من قبل المنظمة أو فقدان الطلاب والموظفين بسبب الحجر الصحي. على الرغم من أننا لم يعد شخصياً باستثناء طلاب التعليم الخاص، لقد شهدت هذه الأنواع من القضايا بين طلابنا والموظفين الذين هم في شخص ومن خلال أنشطتنا الرياضية، والفرقة، وخارج المناهج الدراسية. والخبر السار هو أننا نتبع بروتوكولات COVID-19 الصارمة من وزارة الصحة، والتي ساعدتنا على تجنب انتشار الفيروس على نطاق واسع، ولكن كان من الصعب.

ومع استمرارنا في التخطيط لعودة التعلم الشخصي، زادت تحدياتنا بشكل كبير بسبب ارتفاع عدد الحالات، مما يجعل من الصعب تحديد تاريخ عودة للتعلم الشخصي. ويمكنني أن أقدر التحديات والإحباطات التي يعاني منها الكثير منكم، ومع اقتراب الأعياد، أتوقع أن يزداد وضعنا سوءاً على مستوى الولاية.

كما هو الحال دائماً، إذا اتبعنا قواعد الابتعاد الاجتماعي، وارتداء قناع، وتجنب الحشود، ونحن نساعد على الحد من انتشار الفيروس. سأستمر في تحديثك، ويرجى الاستمرار في البقاء آمناً وتمتع بصحة جيدة.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، مشرف دكتوراه